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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

 

Προς τον υπουργό Υγείας 
 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Θέμα : « Παραγωγή εμβολίων κατά του κορωνοϊου και διάθεσή τους στη 

χώρα μας». 

Κύριε Υπουργέ, 

Με συγκρατημένη χαρά ακούσαμε χθες ( 9/11/2020 ) την ευχάριστη είδηση ότι η αμερικανική 

φαρμακοβιομηχανία Pfizer και η γερμανική Bion Tech ανακοίνωσαν πως σύμφωνα με τα πρώτα 

αποτελέσματα των κλινικών ερευνών το εμβόλιο που παρασκευάζουν έχει θετικά αποτελέσματα 

στην πρόληψη του Covid - 19. Σύμφωνα με τον γερμανο - αμερικανικό όμιλο, το εμβόλιο ήταν 

περισσότερο από 90% αποτελεσματικό στην πρόληψη της νόσου μεταξύ εθελοντών που δεν 

είχαν ενδείξεις προηγούμενης λοίμωξης από κορωνοϊό. Σε αυτήν τη τόσο σημαντική μάχη κατά 

της πανδημίας και άλλες εταιρίες βρίσκονται κοντά σε παρόμοιες ανακοινώσεις, γεγονός που 

επιβεβαίωσε σήμερα και ο καθηγητής Λοιμωξιολογίας και μέλος της επιτροπής του υπουργείου 

Υγείας κ. Χαράλαμπος Γώγος σε δημόσια παρέμβασή του. Προέβη μάλιστα, με την ευπρέπεια και 

τη συγκρότηση που τον διακρίνει, στην πρόβλεψη πως τον Ιανουάριο του 2021 θα υπάρχουν 

περισσότερα από ένα εμβόλια στην αγορά.  

Ερωτάσθε :  

1. Πως έχει διαρρυθμίσει το υπουργείο Υγείας το σχέδιο της ελληνικής κυβέρνησης για την 

έγκαιρη παραλαβή και διάθεση του εμβολίου ή των εμβολίων στη χώρα μας ; 

2. Πότε θα είναι διαθέσιμο το πρώτο εμβόλιο στην Ελλάδα και σε ποιες ποσότητες θα είναι 

προσβάσιμο από τους πολίτες ; 

3. Υπάρχει κάποιο συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα που θα ακολουθηθεί από την παραλαβή 

του πρώτου εμβολίου μέχρι και τον εμβολιασμό του πληθυσμού προκειμένου αυτός να 

καταστεί επαρκής για την προστασία της δημόσιας και της ιδιωτικής υγείας ; 

Αθήνα, 10 Νοεμβρίου 2020 
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Ανδρέας Λοβέρδος 
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